White Coat Ceremony Pledge:  Class of 2017

From this day forth, we, the McGill Medicine class of 2017, have the honour of donning our white coats. We commence our journey from the foundation laid before us by our predecessors

We pledge:

To be our patients’ allies as we accompany them compassionately through suffering and health.
To demonstrate clinical excellence and ground our care in evidence-based medical practice. 
To educate and empower our patients, enabling them to make informed decisions autonomously. 
To work in an interdisciplinary team that provides preventive and whole-person care, while recognizing the limits of our expertise.
To commit to lifelong learning, the dissemination of knowledge and the promotion of innovation.

From this day forth, we pledge to honour and uphold the trust that has been placed upon us by society.


*****

À partir d’aujourd’hui, nous, membres de la cohorte 2017 de la Faculté de Médecine de McGill, avons l’honneur d’enfiler notre sarrau blanc. Nous entamons notre parcours à partir des fondations établies par nos prédécesseurs. 

Nous promettons:

D’être de fidèles alliés deà nos patients, alors que nous les accompagnons avec compassion dans la souffrance et la santé. 
[bookmark: _GoBack]De faire preuve d’excellence clinique et d’offir des soins qui concordent avec l’évidence scientifique actuelle. 
D’éduquer et d’autonomiser nos patients, leur permettant de prendre des décisions éclairées. 
De travailler au sein d’une équipe interdisciplinaire qui procure des soins préventifs et holistiques, tout en reconnaissant les limites de notre expertise.
De s’investir dans un processus d’apprentissage continuel, de disséminer nos connaissances et de promouvoir l’innovation. 

À partir d’aujourd’hui, nous promettons d’honorer la confiance que la société a placée en nous.
